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Abstract (en)
[origin: US2015366326A1] A cosmetics applicator having a core bearing application organs in the form of bristles and/or comb teeth, wherein the
core is formed by a slotted tube equipped with bristles and/or comb teeth on its outer circumferential surface, and the slotted tube comprises at least
one weakening groove extending in a direction parallel to the longitudinal axis of the tube, which facilitates curling of the tube under the influence of
forces acting from outside on the tube or expansion of the tube by means of an eccentric arranged within it.

Abstract (de)
Kosmetikapplikator (1) mit einem die Applikationsorgane in Gestalt von Borsten (6) und/oder Kammzinken (10, 10') tragenden Kern (2), wobei der
Kern (2) durch ein geschlitztes Rohr gebildet wird, das auf seiner Außenumfangsfläche mit Borsten und/oder Kammzinken besetzt ist, und das
geschlitzte Rohr mindestens eine in Richtung parallel zur Längsachse des Rohres verlaufende Schwächungsnut (8) aufweist, die das Einrollen
des Rohres unter Einfluss von von außen auf das Rohr einwirkenden Kräften erleichtert oder das Aufdehnen des Rohres mittels eines in ihm
angeordneten Exzenters.
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